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Vilagrà, sobre els Jocs Olímpics d'Hivern: 

"No és un tema que estigui sobre la taula"  

CUP i comuns lamenten que el Govern no descarti 

definitivament el projecte 

Barcelona - La consellera de la Presidència, Laura Vilagrà, assegura que els 
Jocs Olímpics d'Hivern no estan sobre la taula del Govern després que el 
Comitè Olímpic Espanyol (COE) optés per no presentar candidatura al 2030. 
"Aquest tema no està a l'agenda política", ha dit la consellera a la Comissió 
d'Afers Institucionals (CAI) del Parlament. De fet, s'havia sol·licitat la seva 
compareixença fa més d'un any per explicar l'ajornament de la consulta. El 
diputat d'En Comú Podem Joan Carles Gallego i la diputada de la CUP Dolors 
Sabater han lamentat que el Govern no descarti el projecte. En canvi, la 
diputada de PSC Marta Moreta creu que es va perdre una oportunitat i la 
diputada de Junts Glòria Freixa diu que la possibilitat "ha de quedar sempre 
oberta". 

 


